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To ukrajinské obilí je produkované a obchodované vesměs

nadnárodními koncerny

Normy EU jsou nejpřísnější na světě, i v USA a v dalších zemích

je dovolené mnoho z toho, co se v EU používat nesmí (například

geneticky modifikované potraviny nebo některé chemické

prostředky na hubení plevelů)

Také v EU jsou některé látky zakázané jenom několik roků, i my

jsme to dřív baštili, pamatuju z dětství, jak se všude po domě i ve

škole sypalo do rohů chodby DDT proti mravencům a komárům

a my jsme v tom běhali, až se všude prášilo

Ukrajinské obilí se mnoho roků vozí jako krmivo do EU, zbaští to

zvířátka a pak ty zvířátka zbaštíme my.

Nemluvě o slunečnicovém oleji, ten celá Evropa také dováží z

Ukrajiny

Obyvatelé rozvojových zemí to obilí jedí už několik desítek roků

jíst ukrajinské obilí v rozvojových zemích není zdraví prospěšné,

ale když je hlad (doslova), je to pořád dost dobré řešení. Výběr

totiž je špatný. Možná obyvatelé v důsledku kumulace nějakých

pesticidů z ukrajinského obilí umřou za čtyřicet roků na

rakovinu, ale druhá varianta je, že umřou hned hlady, nebo

budou sklízet srpem a jíst domácí produkci, která je ještě o

několik řádů horší, než jídlo, které dostanou v rámci

humanitární pomoci od OSN

Letos byla v Rusku super rekordní úroda, o čtvrtinu vyšší, než v

jiných letech. Tak Rusko může letos výpadek ukrajinské pšenice

na mezinárodním trhu kompletně nahradit, (ještě pořád mají

letos na skladech více než 20 milionů tun obilí, tedy více, než se

vyváží z celé EU nebo Ukrajiny). Ale v dalších letech to už tak

dobré nebude
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V Polsku už to vykoumali – polští a ukrajinští představitelé se

dohodli, že tranzit ukrajinského obilí přes Polsko bude nadále

prováděn ve speciálním režimu. Není povolený import

ukrajinského obilí a dalších potravinářských produktů do Polska,

ale jenom jejich tranzit do přístavů nebo na hraniční přechody

do jiných zemí. Budou formovány speciální konvoje

ukrajinského obilí a dalších zemědělských produktů, vagony a

kontejnery budou zapečetěny, střeženy a monitorovány, aby bylo

zajištěno, že potravinářské produkty projedou přes Polsko jako

tranzitní náklad, nebudou v Polsku vyložené a přestanou

zaplavovat polský trh a deformovat tamní ceny

ERGO – kontrolujme pozorně, co jíme, ale není třeba hysterčit a

vyzývat, aby se to obilí spálilo někde v kotelně. Ať pěkně odpluje

tam, kde je potřeba, (jak nám už rok tvrdí), aby zabránilo v hladu

v rozvojových zemích v Africe či Asii

 

 


